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مس به دنبال برد طلایی

سپاهان به جدول برمی گردد؟

گل گهر برد می خواهد 

نساجی باید گل بزند

 شاگردان نكو 
به دنبال امتياز 20
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فعالیت 
بدنسازی بانوان 

ممنوع شد!

سیدعباسی: 
قمه کشی نبود 

درگیری بود!

8مشهد اصفهان  شهریاری:7
 تیم مجیدی خیلی 

شانسی صدرنشین است

 استقلال
 در اندازه

مقایسه شدن با 
پرسپوليس نيست

w w w . k h a b a r v a r z e s h i . c o m

بیسـت وپنجم سـال  ـ    1400 دی   13  دو شـنبه 
تومـان  5000 ـ   8صفحـه  ـ    7041 شـماره 

سپاهان

فجر سپاسی

فولاد

گهرنفت م.س  گل 

نساجی

پیکان

صنعت نفتمس

ذوب آهن

هوادار

شهرخودرو

پرویز مظلومی در مصاحبه با خبرورزشی:

پروین گفت  حاضرم  100 هزار  پرسپولیسی
را  با  جایگاه  8    استقلالی ها   عوض کنم

 مجاهد    خذیراوی   از  
مهدوی کيا   هم   بهتر می شد

با پرسپوليس مذاکره کردم
 پدرم کتكم زد رفتم استقلال

17:00
تراکتورپرسپولیس

15:00
استقلالآلومینیوم  

 حمله به صدر 
با تراکتور

دو استقلالی علیه 
صدرنشینی  استقلال

دليل تأخير حكم کميته 
استيناف  را  نمی دانم

گل محمدی: ماجرای این رأی 
مثل بند کفش و شقیقه است!

 نترسيد
 شوت بزنيد

 تأکید مجیدی
به تکرار گلِ مهدی پور

فرهاد حرفی زد که 
خجالت کشيدم

حسن روشن: مجیدی نگران 
فصل بعد استقلال بود

 در هتل راحتم
خانه نمی خواهم

گابریل پین خطاب 
به باشگاه استقلال:

به  من گفتند  برو  بهشت 
زهرا )س( پولت  را  بگير!

ابراهیمی: 20 سال است 
40 میلیون از پرسپولیس طلبکارم

خبرگردی
NEWS BROWSING

سرمقاله
E d i t o r i a l فرهاد اشراقي

بي خبري خوش خبري نیست
قديمي ها مي گويند بي خبري خوش خبري اســت اما اين قضيه در فوتبال 
ايران خيلي صدق نمي كند.  ماه  هاســت كه حرف از ورود VAR به فوتبال 
ايران زده مي شود اما فقط در حد همان »حرف« باقي  مانده است. مسئولان 
هم كه انگار اساساً چنين دغدغه اي ندارند و ضرورت حضور VAR را احساس 
نمي كنند اما هر هفته داوري ها مشــكلات اساسي دارد و مربيان تيم ها در 
كنفرانس بعد از بازي به شدت به داوري اعتراض مي كنند.   پيگيري هاي ما 
نشان مي دهد كه تا اطلاع ثانوي خبري از ورود سيستم كمك داور ويديويي 
 VAR به فوتبال ايران نيست و حتي شايد تا پايان فصل يا نيم فصل آينده  هم
بــه فوتبال ايران نيايد. در واقع در اين مورد خاص بي خبري خوش خبري 
نيست و فدراسيون فوتبال بايد پيگير اين موضوع باشد تا هرچه سريع تر ما 
هم مثل همه دنيا از سيستم كمك داور ويديويي در ليگ برتر فوتبال مان 
استفاده كنيم. آنچه مسلم است با يك پرچم يا پنالتي اشتباه حق تيم ها 
ضايع مي شود و VAR مي تواند اشتباهات را به حداقل برساند. اين قضيه 
دير يا زود بايد انجام شود و اگر نگاه مالي همه ماجرا داشته باشيم، هر قدر 
ديرتر از سيستم كمك داور ويديويي در ليگ برتر استفاده كنيم، هزينه ها 

بالاتر مي رود و صداي اعتراضات هم بلندتر مي شود.

 مايلي كهن: ماجراي فايل صوتي بايد
براي همه ملي پوشان درس عبرت شود 

 به مهــدوي كيا
برچسب نزنيم

علاقه اش به فوتبال تا حدي است 
كه عمل جراحي قلب هم نتوانسته 
او را از اين عشق قديمي دور كند. 
او محمد مايلي كهن است و فوتبال 
او را فراموش نمي كند. ســرمربي 
اســبق تيم ملي اين روزها دوران 
نقاهت پــس از عمــل جراحي 
سنگين خود را ســپري مي كند و يكي از 
ســرگرمي هايش در داخل منزل، تماشاي 
رقابت هاي ورزشــي اســت. حاجي مايلي 
صراحت لهجه خود را نيز قاطعانه حفظ كرده 
و گپ زدن با او همواره لذت بخش اســت، 
چون حرف هايش را صادقانه مي گويد و پاي 
آنها مي ايســتد. مايلي كهن با وجود اينكه 
روزهاي سختي را به لحاظ بيماري سپري 
كرد، با خبر ورزشــي به گفت وگو نشست و 
حاصل آن يك مصاحبه بسيار جذاب شد كه 

بهتر است خودتان آن را دنبال كنيد.
 تشكر از همه بزرگواران

خدا را شاكرم كه با بخشيدن عمري دوباره، 
فرصتي بــراي درك مجدد مهرباني هاي 

هموطنان عزيــزم در داخل و 
خارج از كشور برايم فراهم 

آورد. اســاتيد و دوستان 
مهربانــي كه بــا دعاي 
خيرشــان طــي دوره 
بيمــاري و نقاهــت مرا 

و  الطــاف  شــرمنده 
محبت هاي خود كردند. از 

مديران محترم فعلي و ســابق 
وزارت ورزش و جوانان، فدراسيون پزشكي 
ورزشي، پيشكســوتان، ورزشــكاران، 
همكاران، دوســتان و اصحاب رســانه و 
پرســنل و پزشكان بيمارســتان شهيد 
رجايي و بيمارستان پارس و ساير عزيزاني 
كه با پيگيري وضعيت و شــرايط درماني 
مهر و محبت بي دريغ شان را نثار اينجانب 
نمودند، از طرف خود و خانواده ام تشكر و 
سپاســگزاري مي كنم. اميدوارم خداوند 
لياقت اين همه لطف و محبت عزيزان به 

من عطا فرمايد. 
 مديران باشگاه پرسپولیس

مديران باشــگاه پرسپوليس با من تماس 
بگيرند؟ اين افراد اصلًا من را نمي شناسند! 
البته ضرورتي هم نــدارد كه حتماً تماس 
مي گرفتند و جوياي احوالم مي شــدند. از 
هيچ كس توقع ندارم. همه آن دوستاني كه 
در اين روزها تماس گرفتند، لطف داشتند 
و تشــكر مي كنم كــه پيگيــر وضعيت 

جسماني ام شده بودند. 
 افسوس براي زمین

همين الان كه مشغول گفت وگو با شما هستم، 
تلويزيون روشن است و بازي تاتنهام- واتفورد 
به طور زنده پخش مي شود. واقعاً آدم با ديدن 
اين صحنه ها افسوس مي خورد كه در برخي 
اســتان هاي ما يك زمين فوتبال درســت و 
حســابي وجود ندارد. در استان هايي كه آب 
نداريم، زميــن چمن خوب داريــم ولي در 
استان هايي مانند گيلان و مازندران كه باران 
فراوانــي دارد، زمين هاي فوتبــال را چمن 
مصنوعي كرده اند كه البته كيفيت آن هم خوب 
نيست. شــما به نساجي و ملوان نگاه 
كنيــد، اين دو تيــم قديمي و 
ريشه دار متعلق به استان هاي 
سرسبز كشــورمان هستند 
ولي مســابقات خود را به 
خاطر مشــكل زمين در 
ورزشگاه هاي ديگري برگزار 

مي كنند. 
 اسراف

واقعاً گاهي اوقات دلم براي پول هايي كه در 
اين مملكت خرج مي شود، مي سوزد. بعضي 
مواقع اسراف هايي را به چشم مي بينيم كه 
بســيار تلخ اســت. در طول سال اين همه 
مراســم مختلف و همايش هاي گوناگون 
برگزار مي كنيم كه بودجه آن فوق  العاده زياد 
است، در حالي كه اگر همين مبالغ را صرف 
حل مشكلات مردم در مناطق محروم كنيم 
هم به لحاظ كارايي و هم از نظر انساني ارزش 
فوق  العاده بيشتري دارد. سال شمسي 365 

روز اســت ولي آن قدر هفته، همايش و... 
داريم كه گاهي اوقات اين موارد با يكديگر 

تداخل پيدا مي كنند. 
 لیگ قهرمانان، استقلال و 

پرسپولیس
مدت ها قبل گفته بودم كه مشكلات ساختاري 
فوتبال ايران بايد مرتفع شــود. حالا خودتان 
ملاحظه مي كنيد كه سر همين ماجراي ليگ 
قهرمانان چه دردســرهايي براي استقلال و 
پرسپوليس ايجاد شده است. اصلاً فرض كنيم 
اين فصل هم به استقلال و پرسپوليس اجازه 
حضور در ليــگ قهرمانان را دادند و آنها وارد 

ميدان شدند، بنا را بر اين مي گذاريم 
كه قهرمان ليگ قهرمانان هم 

بشوند، خب و واقعاً چه اتفاقي 
مي افتــد؟ آيا مشــكلات 
ســاختاري آنهــا مرتفع 
دردسرهايشان  مي شود؟ 

كمتر مي شــود؟ متأسفانه 
رسمي كه طي دهه هاي اخير 

باب شــده، اين است كه هر دولتي 
سر كار مي آيد مسئولان آن شروع به كوبيدن 
دولت قبلي مي كنند. هميــن حالا هم اين 

داستان دوباره در حال تكرار است. 
 خروج از سازمان ملل!

اصلًا نبايد به نخبه هاي خودمان برچسب 
بزنيم. مهدي مهدوي كيا يكي از نخبه هاي 
ورزش ماســت و جزو ســرمايه هاي اين 
مملكت محســوب مي شــود، نبايد او را 
تخريب كنيم. نبايد به مهدوي كيا برچسب 
و انگ بزنيم. بايد سرمايه هاي خودمان را 

حفظ كنيم. آقاي بيــژن نوباوه به عنوان 
يكي از نمايندگان محترم مجلس خواهان 
برخــورد با مهدوي كيا بــه خاطر همان 
ماجراي پيراهن شــده است. من به آقاي 
نوباوه احترام مي گذارم ولي اين سؤال را 
هم مطرح مي كنم كه جناب آقاي نماينده! 
كشور ايران عضو سازمان ملل است و در 
آنجا نماينده  دارد. رژيم اشغالگر قدس هم 
دقيقاً همين شــرايط را در سازمان ملل 
دارد، بنابرايــن آيا به صرف اينكه آنها در 
ســازمان ملل حضور دارند، ما بايد قيد 
حضور در اين مجمع بين المللي را بزنيم؟ 
متأسفانه گاهي اوقات تا صحبت 
مي كنيــم، عليه ما موضع 
مي گيرند و فضاســازي 
مي كننــد. گاهي اوقات 
افــرادي از مــن انتقاد 
مي كنند كــه واقعاً براي 
ورزش ايــران هيچ كاري 

انجام نداده اند. 
 رسیدن به جام جهاني

خوشبختانه با توجه به زحماتي كه همه 
اركان تيم ملي كشيده اند و برخلاف مرحله 
اول پيكارهاي انتخابي جام جهاني، در اين 
مرحله تيم ملي ايران وضعيت بسيار خوبي 
دارد و مي توان گفت راه صعودمان به قطر 
2022 هموار شــده اســت. به نظرم كار 
صعود تمام شده ولي بچه ها بايد فوق  العاده 
مراقب باشــند كه حتي با وجود شرايط 
بسيار خوبي كه در جدول دارند، حريفان 

را ساده نگيرند. 

 ماجراي فايل صوتي
اين ماجراي فايل صوتي كه 

طي روزهــاي اخير مطرح 
شده، بايد براي ساير ملي پوشان 

و فوتباليست هاي كشورمان درس 
عبرت شود تا مراقب باشند و بدانند 

عــلاوه بر شــخصيت حقيقــي، يك 
شــخصيت حقوقي هم دارنــد كه بايد 

فوق  العاده از آن مراقبت كنند. اصلاً نبايد يك 
فوتباليست را به يكباره با چنين مواردي نابود 
كنيم، بايد از آنها مراقبت كرده و تذكر بدهيم 
تا رفتارشان را اصلاح كنند و بيشتر مراقب 
باشند. مســائل انضباطي هنگامي كه من 
سرمربي تيم اميد بودم هم رخ داد به همين 
خاطر مرتبه اول بسيار دوستانه قبل از آغاز 
يكي از جلسات تمرين به همه نفرات هشدار 

دادم و در مرتبه دوم برخورد كردم. 
 لیگ برتري شدن ملوان

ملوان تيم شهر من است و علاقه فراواني به 
آن دارم. خوشــبختانه در رقابت هاي اين 
فصل ليگ آزادگان شرايط مطلوبي دارد و 
اميدوارم جواز حضور در ليگ برتر را به دست  
آورد. البته دلم مي خواهد در كنار حصول 
چنين موفقيت بزرگي، زيرســاخت هاي 
مربوط به آن هم درست شود. مسئله اي كه 
خود من چند سال پيگير آن بودم. شنيدم 
مازيار زارع كرونــا گرفته به همين خاطر 
برايش آرزوي سلامتي دارم و البته اميدوارم 
مشكل زمين ملوان هم حل شود و مجبور 
نباشــد در جاي ديگري ديدارهاي خانگي 

خود را برگزار كند. 

 مشكلات استقلال 
و پرسپوليس حتي با 
قهرماني در ليگ 
قهرمانان هم حل 

نمي شود 

 آقاي نوباوه! 
 آيا ايران 

بايد قيد حضور در 
سازمان ملل را هم 

بزند؟ 

سنگربان خبرساز تمرين كرد   
بازگشت بي سروصداي مظاهري به تمرين استقلال 

مرد خبرساز اســتقلال خيلي آرام و بي صدا به تمرينات گروهي اين تيم 
بازگشت. محمدرشيد مظاهري طي روزهاي گذشته بار ديگر به سوژه اصلي 
استقلال بدل شده بود و به واسطه اتفاقات رخ داده، با نظر فرهاد مجيدي 
دراختيار كميته انضباطي باشگاه قرار گرفته بود. اين كميته در نهايت حكم 
به كســر 5 درصد از كل مبلغ قرارداد مظاهري داده و فرهاد مجيدي هم 
مجوز بازگشت مجدد او به تمرينات را صادر كرد تا رشيد ديروز در آخرين 
تمرين استقلالي ها پيش از مسافرت به اراك حضور پيدا كند. مظاهري به 
تمرين رفت و خيلي آرام كارش را استارت زد تا همه چيز از نظر او و البته 
كادر فني استقلال حداقل در اين برهه پايان يافته تلقي شود ولي بايد منتظر 
ماند و ديد اين دروازه بان در نيم فصل چه تصميمي براي آينده خود اتخاذ 

خواهد كرد. 
ملي پوشان از سوم بهمن در اردو  

دراگان اســكوچيچ ســرمربي تيم ملي فوتبال ايران كه براي گذراندن 
تعطيلات سال نو ميلادي به اروپا سفر كرده تا پايان هفته جاري به تهران 
برمي گردد. او قرار است ليست بازيكنان تيم ملي ايران را پس از پايان هفته 
شــانزدهم ليگ برتر اعلام كند تا ملي پوشان داخلي از سوم بهمن در اردو 
حاضر شوند. همچنين لژيونرها نيز از شب چهارم بهمن وارد اردو خواهند 
داشت.  اسكوچيچ قرار است قبل از برگزاري اردوي تيم ملي ايران جلسه اي 
را با شهاب الدين عزيزي خادم درباره وضعيت ملي پوشان و نحوه برگزاري 
اردوي كوتاه مدت اين تيم در تهران براي بازي با عراق و امارات داشته باشد. 

الهامي: جاي ثابتي براي تمرين هم نداريم   
ساكت الهامي، سرمربي نساجي قائمشهر در نشست خبري پيش از ديدار 
تيمش با تيم هوادار گفت : يك تبريك جانانه به آقاي عنايتي مي گويم كه 
نشان داد يك مربي كاربلد است. كيفيت بازي ها نزديك است. فشردگي 
بازي ها بسيار زياد است و اين شرايط بازيكنان را با مصدوميت و محروميت 
مواجه كرده است. بايد از كوچك ترين فرصت ها استفاده كنيم.  سرمربي 
نساجي درباره مالكيت بالاي تيمش و از دست رفتن موقعيت هاي گلزني 
در بازي هاي گذشته گفت: يكي از دلايل فرصت سوزي ما اين است كه هر 
هفته جا و مكان خودمــان را تغيير مي دهيم. ميزباني در خانه مربوط به 
داشــتن هوادار نيست بلكه بازيكن بعد از چند بازي مي تواند چشم بسته 
وضعيت خود را در زمين تشخيص دهد. ما در بازي آخرمان ميزبان و مهمان 
نبوديم. يك تمرين هم نكرده بوديم. طبيعي بود كه مقداري از شــرايط 

خوب مان فاصله بگيريم. 
نكونام: نمي دانم چطور جواب اين ظلم به فولاد را مي دهند   

فولاد امروز دوشنبه در هفته سيزدهم ليگ برتر در خانه پذيراي تيم پيكان 
است. جواد نكونام سرمربي تيم فولاد در نشست خبري پيش از اين بازي، 
گفت : مي دانيم با حريفي بازي داريم كه سختكوش است و نتايج خوبي تا 
اين جاي ليگ گرفته اســت. اين بازي نيز مثل تمام بازي ها سخت است و 
بايد تمركز داشته باشيم.  وي تأكيد كرد: با بسته شدن پنجره نقل و انتقالات 
باشگاه به هواداران فولاد ظلم شد و از طرفي نيز پنجره دير هم باز شد و فولاد 
نتوانست با تمام قوا بازي كند. البته تيم فولاد قابل احترام است و اين را نيز 
نشان داده ايم و در هيچ مصافي چهره يك تيم سرخورده و بازنده را نداشتيم 
ولي براي حضور در ليگ برتر، آســيا و جام حذفي نياز به حمايت و تقويت 
داريم. به هر حال نمي دانم چطور جواب ظلمي كه به فولاد شد را مي دهند. 

عنايتي: به جاي تمرين ريكاوري مي كنيم   
رضا عنايتي، سرمربي تيم فوتبال هوادار در نشست خبري پيش از ديدار 
تيمش مقابل نســاجي گفت: مطمئنم بازي بسيار سختي خواهد بود. 
بازي هاي نساجي را از بدو شروع ليگ جاري دنبال كرديم. آنها روند رو به 
رشدي را داشتند.  او با اشاره به فشردگي مسابقات گفت: به علت فشردگي 
مســابقات يك مقدار نتوانســتيم كار تاكتيكي كنيم. مجبوريم بيشتر 
ريكاوري كنيم و از نظر ذهني و با گفت وگو بازيكنان را آماده كنيم. چند 
هفته اي است نتايج خوبي داشته ايم اما مي دانيم جدول شكننده است و 
بايد تمام توان خودمان را براي اين بازي بگذاريم. همه چيز براي يك بازي 

خوب آماده است.

پرسـپوليس در هفتـه دوازدهـم ليگ برتر موفق شـد در 
يك ديدار 6 امتيازي، سـپاهان يكـي از رقباي اصلي خود 
را در راه قهرمانـي شكسـت دهد و برد بسـيار باارزشـي را 
كسـب كند. حالا سرخپوشـان بايد در هفته سـيزدهم به 
مصـاف تراكتـوري بروند كه اصلًا اوضـاع خوبي ندارد و در 
چنـد بازي اخير خود شكسـت خورده اسـت. شـنيده ها 
حاكـي از آن اسـت كه سـرمربي پرسـپوليس قرار اسـت 
تيمـش را بـا يك تغيير نسـبت بـه بازي مقابل سـپاهان، 
بـه مصـاف تراكتور بفرسـتد. با توجه بـه مصدوميت اميد 

عاليشـاه سـتاره پرسـپوليس در بازي مقابل سـپاهان، و 
غيبـت ايـن بازيكـن در ديـدار مقابـل تراكتـور، يحيـي 
گل محمـدي قصـد دارد ترابـي را در تركيـب اصلـي قرار 
دهـد و بعـد از دو بـازي نيمكت نشـيني، ايـن سـتاره بـار 
ديگـر بـه تركيب اصلي تيمـش باز خواهد گشـت. كمال 
كاميابي نيـا هـم بعـد از زدن گل 3 امتيـازي در بـازي 
حسـاس با سـپاهان موفق شـد جايگاه خود را در تركيب 
اصلـي پرسـپوليس تثبيت كنـد و در بازي بـا تراكتور هم 
در تركيـب اصلـي قـرار خواهـد گرفـت. همچنيـن علي 

شـجاعي كـه در سـه بـازي آخر پرسـپوليس بـه صورت 
ثابـت بـه ميدان رفت و نمايش بسـيار خوبي هم داشـت، 
بـار ديگـر بـه عنـوان مدافـع چـپ بـازي خواهـد كـرد و 
خبـري از سـعيد آقايـي نخواهـد بـود. بـه ايـن ترتيـب 
تركيب احتمالي پرسـپوليس براي ديـدار مقابل تراكتور 
بـه ايـن شـكل خواهـد بـود: حامد لـك، مهدي شـيري، 
علي نعمتي، سـيدجلال حسـيني، علي شـجاعي، كمال 
كاميابي نيـا، ميلاد سـرلك، وحيد اميري، مهـدي ترابي، 

سيامك نعمتي و عيسي آل كثير. 

  تركيب احتمالي
 پرسپوليس مقابل تراكتور

 كمال جايش را 
 تثبيت كرد، ترابي

به تركيب برگشت 

اســتقلال بايد در هفته سيزدهم به 
اراك برود و برابر تيم آلومينيوم اين 
شهر قرار گيرد. اين بازي به احتمال 
زياد در آبي و هوايي نامناسب برگزار 
خواهد شد كه به ضرر تيم مجيدي 
است. موج بارشي از ابتداي هفته وارد 
كشــور شــده و در پايتخت به طور 
نامنظم شــاهد ريزش برف و باران 
هستيم. البته فقط تهران درگير اين 
موج بارشي نيست و در اكثر شهرهاي 
كشور برف و باران باريده است. امروز 
هم در اراك هوا ابري و سرد خواهد 
بود و احتمال بارش باران وجود دارد. 
طبق گزارش هواشناســي در زمان 
بازي استقلال و آلومينيوم اراك قرار 
اســت باران ببارد و اين اتفاق كار را 
بــراي هر دو تيم ســخت مي كند.  
اســتقلال در كــورس قهرماني با 

پرســپوليس قرار دارد و براي ادامه 
صدرنشيني بايد حريفش را شكست 
دهد اما بارش باران گلزني را سخت 
مي كنــد. تيم مجيــدي در بازي با 
فجرسپاسي همين مشكل را داشت 
و بارش باران برنامه هاي تاكتيكي او 
را برهم زد تا در نهايت 3 امتياز را از 
دست دهد و با تساوي شيراز را ترك 
كند. آب وهواي اراك رقيب سختي 
براي استقلال مي شود و فرهاد بايد 
قبل از ســفر به اين شهر برنامه هاي 
تاكتيكي خود را مناســب با باراش 
باران طراحــي مي كرد. بايد منتظر 
مانــد و ديد مجيدي بــراي بازي با 
آلومينيوم چــه تاكتيكي را در نظر 
مي گيرد و چطور مي تواند آلومينيوم 
مدعي را شكست دهد تا در كورس 
قهرماني جايگاه خود را حفظ كند. 

مهدي عبدي با پيشنهاد هاي اروپايي روبه رو شده اما با پرسپوليس قرارداد 
دارد و اول بايد رضايت باشگاه را جلب كند. اتفاقي كه براي عليپور هم افتاد 
ولي اين بازيكن اصرار به رفتن داشت و در نهايت هم حاضر به تمديد قرارداد 
نشد. رقم قرارداد عبدي با پرسپوليس بسيار پايين تر از ساير بازيكنان تيم 
است و هرگونه پيشنهاد اروپايي مي تواند براي او وسوسه كننده باشد. اتفاقي 
كه براي عليپور و حتي مهدي قايدي هم افتاد و اين بازيكنان حاضر به تمديد 
قرارداد نشــدند و قايدي پول رضايتنامه  اش را هم پرداخت كرد.  در جدايي 
بازيكناني چون قايدي و عليپور از جمع سرخابي ها يك عامل اهميت زيادي 
داشت. تصميم خانواده در انتخاب تيم بعدي اين بازيكنان تأثير گذار بود و 
حتي گفته مي شــود قايدي حاضر نيســت از امارات بــه اروپا برود چون 
خانواده  اش در امــارات زندگي راحتي دارند. انتخاب تيم بعدي عبدي هم 
بستگي به نظر همسر او دارد. براي هر فردي خانواده از فوتبال مهم تر است 
و اگر نظر همسر عبدي هم مثل همسر عليپور يا قايدي به رفتن داشته باشد 
ديگر نگه داشــتن عبدي سخت مي شود.  مهدي عبدي جوان است و تازه 
ازدواج كرده و رؤيا هاي بزرگي در سر دارد و ادامه روند پيشنهادات خارجي 
مي تواند خيلي زود او را از جمع سرخپوشان تهراني جدا كند مگر اينكه همسر 

او راضي به رفتن نباشد و مهدي را در پرسپوليس نگه دارد.

باران حريف اصلي استقلال در اراك

همسر عبدي تصميم مي گيرد!
اروپا يا ايران؟ 

 مجيدی  در  استقلال 
عصای  دستم   بود

 کانر مك  گرگور  و
 حبیب  نورماگومدوف 

را دنبـــال مي کنم

 منصوریان: اولین زن مسلماني مي شوم 
که در UFC مبارزه مي کند
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 مایلی کهن: 
 مدیران  پرسپولیس  
من را نمی شناسند

اـ  به مهدوی کي
برچسب نزنيم

 ماجرای  فایل  صوتی
 باید  برای  همه  ملی پوشان 

درس  عبرت  شود
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